
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

24.05.2016                                       м. Черкаси                                           № 3 

        
 

засідання постійної комісії  обласної    

ради з питань комунальної власності, 

 підприємництва та регуляторної політики 

 
 

Всього членів комісії  -   7 

На засіданні присутні  -   5 

 

ПРИСУТНІ: 

голова  постійної комісії    – Кравцова Н.О. 

секретар постійної комісії –  Воронов С.П. 

 

Члени комісії: Коваленко О.А., Костюченко В.О., Онищак Л.В. 

 

ВІДСУТНІ  члени комісії:  Бойко В.В., Лашкул В.  

                        

На засідання запрошені:  

Дудник Наталія Дмитрівна - завідувач сектору обліку та використання майна  

                                                  управління майном обласної комунальної  

                                                  власності 

Калиновська Тетяна Станіславівна - головний редактор газети „Черкаський  

                                                 край»  

Карманнік Роман Володимирович - директор Департаменту регіонального           

                                                 розвитку облдержадміністрації 

Качуріна Олена Леонідівна - в.о. директора комунального підприємства  

                                                 „Аеропорт Черкаси“ 

Кравченко Наталія Миколаївна - директор Департаменту фінансів         

                                                 облдержадміністрації 

Мушієк Михайло Григорович - керівник депутатської фракції політичної  

                                                 партії Всеукраїнське об’єднання „Батьківщина“ 

Ніколенко Валентина Максимівна - в.о.генерального директора Черкаського  

                                                 обласного комунального підприємтсва  

                                                 „Фармація“ 



Циганков Володимир Анатолійович - начальник комунальної водолазно- 

                                                рятувальної служби Черкаської обласної ради 
 

У роботі комісії взяли участь перший заступник голови обласної ради 

Тарасенко Валентин Петрович, депутат обласної ради Дивнич Микола 

Петрович, заступник голови обласної державної адміністрації Березань 

Ярослав Григорович. 
 

 ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

          1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015               

№ 2-3/VII ,,Про обласний бюджет на 2016 рік“.  
   Доповідає:  

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

2. Про звіт за 2015 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2015 – 2017 роки.  
   Доповідає:  

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

3. Про виконання рішення обласної ради від 22.03.2013 № 21-4/VI ,,Про 

програму розвитку малого і середнього підприємництва в Черкаській області 

на 2013-2014 роки“.        

  Доповідає:  

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

4. Про продовження терміну дії контракту з ЦИГАНКОВИМ В.А. 
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 

5. Про списання майна комунальної власності.   
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 

6. Про оренду майна комунального підприємства ,,Аеропорт – 

Черкаси“.  
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 

7. Про надання дозволу на реалізацію об'єктів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст області.  
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 



8. Про реформування друкованого засобу масової інформації – газети 

,,Черкаський край“ та РЕДАКЦІЇ ГАЗЕТИ ,,ЧЕРКАСЬКИЙ КРАЙ“, 

засновником яких є Черкаська обласна рада.  
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 

9. Про передачу майна комунальної власності.  
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 

10. Про ліквідацію ОБЛАСНОГО КОМУНАЛЬНОГО 

ПІДПРИЄМСТВА ,,ОПЕРАТИВНА ПОЛІГРАФІЯ“.   
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 

         11. Про прийняття до спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст області комунального майна.  
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 

        12. Про внесення змін до рішення обласної ради від 25.06.2015                 

№41-20/VІ ,,Про припинення діяльності КОМУНАЛЬНОГО 

ПІДПРИЄМСТВА ,,МАНЬКІВСЬКЕ ПОЛІГРАФІЧНЕ ПІДПРИЄМСТВО“ 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ“.    
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 
 

         13. Про внесення змін до рішення обласної ради від 22.03.2013              

№ 21-21/VI ,,Про прийняття до спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст області цілісних майнових комплексів Уманської, Смілянської 

станцій швидкої медичної допомоги та майна структурних підрозділів 

швидкої медичної допомоги центральних районних лікарень“. 
  Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 
 

14. Про оренду комунального майна бюджетними установами. 
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 
 



 

15. Про оренду майна комунального підприємства ,,Управління по 

експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності“. 
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 
 

16. Про оренду майна Черкаського обласного інституту післядипломної 

освіти педагогічних працівників Черкаської обласної ради.  
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 
 

17. Про часткове звільнення від сплати надходжень від орендної плати.  
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 
 

18. Про погодження доповнення до плану санації комунального 

підприємства ,,Облпаливо" Черкаської обласної ради.  
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 
 

19. Про внесення змін до рішення обласної ради від 21.06.2013                

№ 23-15/VІ ,,Про Редакцію Черкаської обласної соціально-економічної газети 

,,Нова доба“.  
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 
 

20. Про затвердення граничних сум витрат, що здійснюються за 

рахунок коштів обласного бюджету.  
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 
 

21. Про зміну найменування МИХАЙЛІВСЬКОЇ СПЕЦІАЛЬНОЇ 

ЗАГАЛЬНООСВІТНЬОЇ ШКОЛИ-ІНТЕРНАТУ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ та затвердження Статуту.  
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 
 



22. Про передачу Черкаського обласного комунального підприємства 

,,Фармація“ (вноситься депутатською фракцією політичної партії 

Всеукраїнське об’єднання ,,Батьківщина“).  
Доповідає:  

Мушієк  

Михайло Григорович 

- керівник депутатської фракції політичної 

партії Всеукраїнське об’єднання 

,,Батьківщина“ 

23. Про внесення доповнень до Порядку проведення конкурсу на право 

оренди майна обласної комунальної власності, затвердженого рішенням 

обласної ради від 06.09.2011 №7-2/VI.  
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 
 

24. Про внесення змін до Методики розрахунку орендної плати за 

оренду майна обласної комунальної власності та пропорції її розподілу, 

затвердженої рішенням обласної ради від 06.04.2012 №14-5/VI. 
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 
 

25. Про затвердження типових договорів оренди майна, що належить 

до обласної комунальної власності.  
Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 
 

26. Про внесення змін до рішення обласної ради від 19.02.2016               

№ 3-29/VII ,,Про оренду комунального майна бюджетними установами“.  
  Доповідає:  

Дудник  

Наталія Дмитрівна 

- завідувач сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної 

комунальної власності 
 

27. Про комунальне підприємство „Агентство розвитку Черкащини“. 
 Доповідає: 
Березань  

Ярослав Григорович  
- заступник голови обласної державної 

адміністрації 

 

 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М., яка ознайомила членів комісії змінами, які 

пропонується внести до обласного бюджету на 2016 рік.  

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток  1). 

 Наталія Миколаївна відповіла на запитання депутатів. 



ВИСТУПИЛИ: 

Воронов С.В., який цікавився розподілом залишку коштів освітньої 

субвенції у сумі 7 978,0 тис. грн., передбаченої на оснащення опорних 

закладів сучасною матеріально-технічною базою та з вернувся з проханням 

віднайти можливість виділити кошти з обласного бюджету на розчистку 

річки Тясмин. 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

  „За“ – 54   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який повідомив членам постійної комісії, що 

Департаментом регіонального розвитку обласної державної адміністрації на 

основі інформаційних даних та статистичних показників, наданих 

Департаментами та управліннями обласної державної адміністрації, був 

підготовлений звіт за 2015 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2015 – 2017 роки.    

У звіті висвітлена інформація про стан виконання у 2015 році проектів 

регіонального розвитку, передбачених Планом реалізації, суми освоєних 

коштів з початку звітного періоду та з початку реалізації проектів, 

індикатори виконання проектів, їх прогнозні і фактичні значення, а також 

відхилення фактичних значень індикаторів від їх прогнозних показників. 

Текст звіту, проекту рішення та пояснювальної записки  додається до 

протоколу (додаток  3). 

 Роман Володимирович відповів на запитання депутатів. 

 

ВИСТУПИЛИ: Воронов С.П., Кравцова Н.О. 
 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 
                      И            ву 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/2 додається до протоколу (додаток 4). 

 

  „За“ - 4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який поінформував членів комісії про виконання 

рішення обласної ради від 22.03.2013 № 21-4/VI ,,Про програму розвитку 

малого і середнього підприємництва в Черкаській області на 2013-2014 роки“.        



        Текст інформації додається до протоколу  (додаток  5). 

        Роман Володимирович зазначив, що Департаментом розглядаються 

пропозиції щодо підготовки нової програми, основним напрямом якої буде 

організація навчання з оформлення та підготовки документів для участі в 

різних грантових проектах. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

           Кравцова Н.О., яка запропонувала Інформацію про виконання 

програми взяти до відома та погодити зняття з контролю рішення  обласної 

ради  у зв’язку із закінченням терміну його дії. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/3 додається до протоколу (додаток 6). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила, що 2 серпня 2016 року закінчується 

термін дії контракту з  начальником Комунальної водолазно-рятувальної 

служби Черкаської обласної ради Циганковим Володимиром 

Анатолійовичем. Враховуючи подання Управління цивільного захисту 

Черкаської обласної державної адміністрації щодо продовження трудових 

відносин з Циганковим В.А. строком на  3 роки на посаді начальника 

Комунальної водолазно-рятувальної служби Черкаської обласної ради та 

заяву Циганкова В.А., управлінням майном підготовлено та внесено на 

розгляд депутатів проект рішення  ,,Про продовження терміну дії контракту з 

ЦИГАНКОВИМ В.А.“ 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток  7). 

 

ВИСТУПИЛИ: Коваленко О.А., Костюченко В.О., Воронов С.П.,             

Кравцова Н.О. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати подання Управління 

цивільного захисту Черкаської обласної державної адміністрації щодо 

продовження трудових відносин з Циганковим Володимиром 

Анатолійовичем строком на  3 роки на посаді начальника Комунальної 

водолазно-рятувальної служби Черкаської обласної ради,  проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/4 додається до протоколу (додаток 8). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 



5. СЛУХАЛИ:  

Дудник Н.Д., яка повідомила, що проект рішення обласної ради ,,Про 

списання майна комунальної власності“ підготовлено на підставі звернень 

комунальних закладів та установ щодо надання дозволу на списання майна, 

використання якого неможливе, у зв'язку зі значним зносом і недоцільністю 

проведення ремонтних робіт.  

Матеріали щодо списання основних засобів надано відповідно до 

встановлених Порядком списання основних засобів об’єктів обласної 

комунальної власності вимог в повному обсязі.  

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток   9). 

Наталія Дмитрівна зазначила, що запропоноване до списання майно 

оглядали члени постійної комісії та депутати обласної ради. За результатами 

огляду депутатами запропоновано не погоджувати комунальній установі 

,,Обласний центр екстреної медичної допомоги та медицини катастроф 

Черкаської обласної ради“ списання 3 фібриляторів та 3 електрокардіографів 

у звя’зку з невідповідністю зазначеним у матеріалах поданих до обласної 

ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: Костюченко В.О., Кравцова Н.О. 

 

Кравцова Н.О., яка внесла пропозицію запропонувати від постійної 

комісії  внести зміни до проекту рішення, а саме у підпункті 6 пункту 1 

проекту рішення виключити абзаци 2,3,6,7,8,9, підтримати проект рішення 

обласної ради із запропонованим постійною комісією змінами та  

рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/5 додається до протоколу (додаток 10). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

6. СЛУХАЛИ: 

 Дудник Н.Д, яка зазначила, що проект  рішення ,,Про оренду майна 

комунального підприємства ,,Аеропорт – Черкаси“ підготовлено з метою 

ефективного використання майна відповідно до звернення комунального 

підприємства  ,,Аеропорт – Черкаси“ щодо надання дозволу на передачу в 

оренду будівлі авіаційно-технічної бази, що не використовується в 

госопдарстві. 

Наталія Дмитрівна повідомила, що прийняття даного рішення 

сприятиме підвищенню ефективності використання майна та отриманню 

додаткових надходжень підприємством. На сьогоднішній день передача в 

оренду є великою фінансовою підтримкою для підприємства.  



За попередніми розрахунками, при реалізації даного рішення у 

підприємства є можливість отримати близько 42,0 тис. грн. в рік. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток  11). 

 

ВИСТУПИЛИ: Качуріна О., Кравцова Н.О. 

 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати звернення комунального 

підприємства ,,Аеропорт – Черкаси“  щодо надання дозволу на передачу в 

оренду будівлі авіаційно-технічної бази, проект рішення, рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам 

підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/6 додається до протоколу (додаток 12). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

7. СЛУХАЛИ:  

Дудник Н.Д., яка повідомила , що до обласної ради надійшло звернення  

Соснівського відділу державної виконавчої служби Черкаського міського 

управління юстиції щодо надання дозволу власника майна на реалізацію 

описаного майна боржника КП ,,Аеропорт Черкаси“ в межах процедури 

виконавчого провадження, з метою погашення боргових зобов’язань 

підприємства. 

На виконанні в Соснівському відділі ДВС Черкаського міського 

управління юстиції перебуває зведене виконавче провадження з погашення 

боргових зобов’язань ,,Аеропорт Черкаси“,  до складу якого входить                    

209 виконавчих проваджень на загальну суму 3 936 715,71 грн., з них: 37 - 

про стягнення заборгованості по заборгованості по заробітній платі на 

загальну суму 541,6 тис. грн. 

КП «Аеропорт Черкаси» є комунальним, некомерційним 

підприємством, яке входить до сфери управління Черкаської обласної ради. 

26 вересня 2014 року державним виконавцем Соснівського ВДВС 

Черкаського МУЮ було описано майно боржника, КП ,,Аеропорт Черкаси“,  

а саме: приміщення котельні (літ. Т-ІІ) та лабораторії КВПіА (літ. Г, Д)               

з метою подальшої реалізації для погашення боргових зобов’язань 

підприємства.  

Враховуючи, що експлуатація даних об’єктів не пов’язана з 

обслуговуванням повітряних суден і не впливатиме на подальшу роботу 

підприємства відповідно до його основного функціонального призначення, а 

питання відчуження об’єктів комунальної власності вирішуються виключно 

на пленарних засіданнях обласної ради, управлінням майном обласної 

комунальної власності, підготовлено проект рішення ,,Про надання дозволу 



на реалізацію об'єктів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст області“. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток 13). 

 

ВИСТУПИЛИ: Качуріна О.Л., Костюченко О.В., Кравцова Н.О. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/7 додається до протоколу (додаток 14). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила, що проект рішення ,,Про реформування 

друкованого засобу масової інформації – газети ,,Черкаський край“ та 

РЕДАКЦІЇ ГАЗЕТИ ,,ЧЕРКАСЬКИЙ КРАЙ“, засновником яких є Черкаська 

обласна рада“ підготовлено на виконання Закону України "Про 

реформування державних і комунальних друкованих засобів масової 

інформації".  

Від трудового колективу редакції газети ,,Черкаський край“ надійшла 

пропозиція стосовно реформування друкованого засобу масової інформації. 

Згідно з Протоколом № 1 зборів трудового колективу редакції газети 

,,Черкаський край“ від 28 березня 2016 року, колективом ухвалено рішення 

про реформування друкованого засобу масової інформації газети 

,,Черкаський край“ та редакції газети ,,Черкаський край“ у першому етапі, у 

такий спосіб: 

вихід органів державної влади, інших державних органів та органів 

місцевого самоврядування із складу засновників (співзасновників) 

друкованого засобу масової інформації та редакції з перетворенням редакції 

членами її трудового колективу у суб’єкт господарювання із збереженням 

назви, цільового призначення і тематичної спрямованості друкованого засобу 

масової інформації. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток  15). 

 
ВИСТУПИЛИ: Калиновська Т.С., Костюченко О.В., Кравцова Н.О. 

 
Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 



 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/8 додається до протоколу (додаток 16). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

9. СЛУХАЛИ:  

Дудник Н.Д., яка повідомила, що проект рішення обласної ради „Про 

передачу майна комунальної власності“ підготовлено на підставі звернень, 

що надійшли на адресу обласної ради з метою проведення майнових операцій 

для належного утримання, використання та експлуатації майна спільної 

власності територіальних громад.  

За зверненням  Департаменту капітального будівництва Черкаської 

обласної державної адміністрації, враховуючи Декларацію про готовність 

об’єкта та рішення Уманської міської ради, пропонується передати до 

комунальної власності територіальної громади   м. Умань на баланс 

Уманського комунального підприємства ,,Комунальник“ вартість виконаних 

робіт по об’єкту "Капітальний ремонт дороги по вул. Київській в м. Умань, 

Черкаської області (І черга)" на загальну суму 4668076,60 грн. 

Фінансування робіт здійснювалося з обласного бюджету за рахунок 

коштів субвенції державного бюджету місцевим бюджетам на здійснення 

заходів щодо соціально-економічного розвитку окремих територій.  

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток  17). 

Також Наталія Дмитрівна звернулась до членів комісії з проханням, у 

зв’язку з ліквідацією  комунального підприємства „Оперативна поліграфія“, 

доповнити проект рішення питанням про передачу нежитлових приміщень, 

що перебували на балансі комунального підприємства, на баланс 

Черкаського обласного центру перепідготовки та підвищення кваліфікації 

працівників органів державної влади, органів місцевого самоврядування, 

державних підприємств, установ і організацій. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення, 

запропоновані зміни і доповнення до нього та  рекомендувати  розглянути 

питання  на сесії обласної ради. 

 
ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/9 додається до протоколу (додаток 18). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 



10. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила, що обласне комунальне підприємство 

,,ОПЕРАТИВНА ПОЛІГРАФІЯ“ створено відповідно до рішення обласної ради 

від 14.08.2001 № 21-14 з метою надання кваліфікованих послуг юридичним 

та фізичним особам щодо виготовлення різноманітної друкованої продукції. 

Основним видом діяльності підприємства останнім часом є виготовлення 

бланкової продукції (довідок, форм) у великих кількостях для потреб 

бюджетної сфери в основному, галузі охорони здоров’я м. Черкаси та 

області. 

Але у зв’язку з наявністю у суб’єктів господарювання сучасних 

технічних можливостей для друку та копіювання,  надання такого виду 

послуг втратило свою актуальність.  

Крім того, застарілі потужності поліграфічного обладнання та 

обмежений фінансовий ресурс підприємства не дають йому змоги бути 

конкурентноспроможним на ринку. 

Таким чином, ОКП ,,ОПЕРАТИВНА ПОЛІГРАФІЯ“ за результатами 

фінансово-господарської діяльності за 2015 рік отримало збитки у розмірі 

близько    15 тис. грн. та за І квартал 2016 року –  5 тис. грн. 

На даний час, замовлення на послуги підприємства відсутні. 

Враховуючи вищевикладене, з метою ефективного управління 

комунальним майном, підготовлено проект рішення  щодо припинення 

діяльності  юридичної особи ОБЛАСНЕ КОМУНАЛЬНЕ ПІДПРИЄМСТВО 

,,ОПЕРАТИВНА ПОЛІГРАФІЯ“ шляхом її ліквідації. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток  19). 

 

ВИСТУПИЛИ: Кравцова Н.О., Тарасенко В.П. 

 

Кравцова Н.О.  запропонувала підтримати проект рішення, 

рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/10 додається до протоколу (додаток 20). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

11. СЛУХАЛИ:  

Дудник Н.Д., яка повідомила, що відповідно до рішень обласної ради від 

28.12.2012 № 19-15/VI ,,Про Програму розвитку комунальних поліграфічних 

підприємств Черкаської області на 2013-2017 роки" та від 22.03.2013 № 21-

26/VI, цілісний майновий комплекс  КП ,,Маньківське поліграфічне 

підприємство“ Черкаської обласної ради“ було передано у спільну власність 

територіальних громад сіл  Маньківського району, але  сесією Маньківської 

районної ради 17.04.2014 затверджено рішення   № 33-4/VI ,,Про передачу 



цілісного майнового комплексу комунального підприємства ,,Маньківське 

поліграфічне підприємство“ Черкаської обласної ради“,  яким скасовано 

раніше прийняті рішення районної ради про прийняття ЦМК в районну 

комунальну власність. 

Хоча 25 червня 2015 року обласною радою прийнято рішення                 

№ 41-20/VI ,,Про припинення діяльності комунального підприємства 

,,Маньківське поліграфічне підприємство“ Черкаської обласної ради“,  на  

даний час майно підприємства, в т.ч. всі його активи перебувають у спільній 

власності територіальних громад сіл  Маньківського району. При цьому на 

підприємстві накопичується заборгованість перед Пенсійним фондом, яка 

станом на 01.03.2016 становила 69,8 тис. грн.  

Відповідно до  ст. 111 Цивільного кодексу України, у разі нестачі у 

підприємства засобів для задоволення вимог кредиторів, ліквідаційна комісія 

організовує реалізацію майна.   

Таким чином, відсутність джерел погашення кредиторської 

заборгованості   КП ,,Маньківське поліграфічне підприємство“ Черкаської 

обласної ради унеможливлює завершення процедури його ліквідації. 

Враховуючи вищевикладене  управлінням майном виконавчого апарату 

обласної ради підготовлено проект рішення щодо прийняття до обласної 

комунальної власності майна для формування ліквідацій маси комунального 

підприємства ,,Маньківське поліграфічне підприємство“ Черкаської обласної 

ради“. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток 21). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення, 

рекомендувати  розглянути питання  на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам також підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/11 додається до протоколу (додаток 22). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила, що проект рішення обласної ради ,,Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 25.06.2015 № 41-20/VІ ,,Про 

припинення діяльності КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

,,МАНЬКІВСЬКЕ ПОЛІГРАФІЧНЕ ПІДПРИЄМСТВО“ ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ“    підготовлено на підставі звернення Маньківської 

районної ради щодо внесення змін до складу комісії з ліквідації 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА ,,МАНЬКІВСЬКЕ ПОЛІГРАФІЧНЕ 

ПІДПРИЄМСТВО“ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ та з метою завершення 

процедури ліквідації юридичної особи. 



Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток  23). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати запропоновані зміни до 

складу комісії з ліквідації КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

,,МАНЬКІВСЬКЕ ПОЛІГРАФІЧНЕ ПІДПРИЄМСТВО“ ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ проект рішення, рекомендувати розглянути питання на 

сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/12 додається до протоколу (додаток 24). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

13. СЛУХАЛИ: 

 Дудник Н.Д., яка повідомила, що проект рішення обласної ради ,,Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 22.03.2013 № 21-21/VI 

підготовлено на підставі звернення комунальної установи ,,Обласний центр 

екстреної медичної допомоги та медицини катастроф Черкаської обласної 

ради“.  У зв’язку з  уточненням  в процесі виготовлення КП „ЧООБТІ“ 

технічного паспорту виникла необхідність коригування площі  основної 

будівлі станції швидкої медичної допомоги відділу охорони здоров'я 

Уманської міської ради, переданої на баланс установи. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток  25). 

 
ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам також підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/13  додається до протоколу (додаток 26). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

14. СЛУХАЛИ:  
Дудник Н.Д., яка повідомила, що проект рішення  „Про оренду 

комунального майна бюджетними установами“ підготовлено на підставі 

звернень комунальних підприємств  „Звенигородське видавничо-

поліграфічне підприємство“ Черкаської обласної ради та „Управління по 

експлуатації  Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності“ щодо 



надання дозволу на передачу в оренду майна обласної комунальної власності 

бюджетним установам.  

Між комунальним підприємством „Звенигородське видавничо-

поліграфічне підприємство“ Черкаської обласної ради та Пенсійним фондом 

України у Звенигородському районні Черкаської області укладено договір 

оренди нежитлових приміщень від 31.01.2014 №9 ЮВ/ПФУ загальною 

площею 78,4 кв.м. На виконання постанови Кабінету Міністрів України від 

16.12.2015 №1055 Звенигородське об’єднане управління Пенсійного фонду 

України Черкаської області реорганізовано шляхом злиття та є 

правонаступником Пенсійного фонду України у Звенигородському районні 

Черкаської області. Для виконання своїх функцій орендарю необхідна 

додатково площа розміром 87,9 кв.м. 

Комунальне підприємств „Управління по експлуатації Будинку рад і 

об’єктів обласної комунальної власності“ просить надати дозвіл на зазначені 

в рішенні площі в зв’язку з проведенням перерахунку орендованих площ, 

відповідно до інвентарної справи на адмінбудівлю за адресою: м. Черкаси, 

бульвар Шевченка, 185. 

Наталія Дмитрівна зазначила, що метою прийняття рішення є надання 

дозволу на передачу в оренду майна обласної комунальної власності, 

підвищення ефективності використанння майна, забезпечення бюджетних 

установ області службовими приміщеннями та зняття фінансового 

навантаженя зі сполати комунальних послуг з балансоутримувача. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток  27). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати звернення комунальних 

підприємств ,,Звенигородське видавничо-поліграфічне підприємство“ 

Черкаської обласної ради і ,,Управління по експлуатації  Будинку рад і 

об’єктів обласної комунальної власності“ щодо передачі в оренду приміщень 

бюджетним установам, проект рішення, рекомендувати розглянути питання 

на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/14  додається до протоколу (додаток 28). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила, що відповідно до рішення обласної ради 

від 19.02.2016 №3-38/VII комунальне підприємство ,,Управління по 

експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності“ 

прийняло на баланс адміністративну будівлю за адресою: м. Черкаси,         

вул. Хрещатик, 193. 



До обласної ради надійшло звернення комунального підприємства щодо 

надання дозволу на передачу в оренду зазначених приміщень. 

З метою ефективного використання майна та впорядкування 

договірних відносин, управлінням обласної комунальної власності 

підготовлено проект рішення ,,Про оренду майна комунального підприємства 

,,Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної 

власності“. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток  29). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати звернення комунального 

підприємства ,,Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної 

комунальної власності“ щодо на передачу в оренду  приміщень в 

адміністративній будівлі за адресою: м. Черкаси, вул. Хрещатик, 193, проект  

рішення, рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та 

пропонувати депутатам також  підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/15  додається до протоколу (додаток 30). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

16. СЛУХАЛИ:  

Дудник Н.Д., яка повідомила, що до обласної ради надійшло звернення 

від Черкаського обласного інституту післядипломної освіти педагогічних 

працівників Черкаської обласної ради про надання дозволу на передачу в 

оренду будівлі гуртожитку готельного типу „Мрія“ Черкаському обласному 

комітету профспілки працівників освіти і науки України для організації 

оздоровлення дітей працівників освіти в літній період, з орендною платою 1 

грн. в рік. 

Прийнятя рішення дасть змогу організувати  роботу дитячого закладу 

оздоровлення „Мрія“ в 3 зміни на 100 місць кожну з тривалістю оздоровчої 

зміни 21 день. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток 31). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати звернення Черкаського 

обласного інституту післядипломної освіти педагогічних працівників 

Черкаської обласної ради щодо передачі в оренду будівлі гуртожитку 

готельного типу „Мрія“ для організації оздоровлення дітей працівників 

освіти в літній період, проект рішення, рекомендувати розглянути питання на 

сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 



ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/16  додається до протоколу (додаток 32). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

17. СЛУХАЛИ:  

Дудник Н.Д., яка повідомила, що проект рішення ,,Про часткове 

звільнення від сплати надходжень від орендної плати“ підготовлено 

управлінням майном обласної комунальної власності відповідно до  

звернення Черкаського обласного комунального підприємства ,,Фармація“ з 

проханням звільнити на 2016 рік від сплати 50 відсотків надходжень від 

орендної плати до загального фонду обласного бюджету та надання дозволу 

використовувати ці кошти на погашення кредиторської заборгованості 

підприємства перед ПАТ ,,Банк ,,Київська Русь“. 

За попередніми розрахунками надходження ЧОКП ,,Фармація“ від 

оренди в рік складають близько 300,0 тис. грн. після сплати податку на 

прибуток (54 тис. грн.) в розпорядженні підприємства залишаться               

246 тис. грн. 

Прийняття даного рішення дозволить покращити фінансовий стан 

підприємств, належним чином підтримувати в задовільному стані 

приміщення обласної комунальної власності. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток  33). 

 

В обговоренні взяли участь Тарасенко В.П., Кравцова Н.О.,       

Ніколенко В.М. 

 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати звернення Черкаського 

обласного комунального підприємства ,,Фармація“ щодо звільнення на 2016 

рік від сплати 50 відсотків надходжень від орендної плати до загального 

фонду обласного бюджету та дозволу використовувати ці кошти на 

погашення кредиторської заборгованості перед ПАТ ,,Банк ,,Київська Русь“, 

проект рішення, рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та 

пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/17  додається до протоколу (додаток 34). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

18. СЛУХАЛИ:  

Дудник Н.Д., яка ознайомила члені комісії із  проектом рішення „Про 

погодження доповнення до плану санації комунального підприємства 

,,Облпаливо“ Черкаської обласної ради“. 

Текс проекту рішення додається до протоколу (додаток  35). 



ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати запропоновані 

доповнення до плану санації комунального підприємства ,,Облпаливо“ 

Черкаської обласної ради, проект рішення, рекомендувати розглянути 

питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект 

рішення. 
 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/18  додається до протоколу (додаток 36). 
 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

19. СЛУХАЛИ: 

 Дудник Н.Д., яка нагадала члена постійної комісії, що обласною радою  

21 червня 2013 року затверджено рішення  № 23-15/VІ ,,Про Редакцію 

Черкаської обласної соціально-економічної газети ,,Нова доба“, яким 

передбачена процедура припинення юридичної особи Редакції.  

До обласної ради звернулась голова комісії з припинення юридичної 

особи – Редакції Черкаської обласної соціально-економічної газети "Нова 

доба“ Очеретяна Тетяна Борисівна щодо внесення змін до складу зазначеної 

комісії у зв'язку із кадровими змінами, що відбулись у Черкаській обласній 

раді та Черкаській обласній державній адміністрації. 

На даний час діяльність юридичної особи – Редакції Черкаської 

обласної соціально-економічної газети ,,Нова доба“ шляхом її ліквідації не 

припинено та не затверджено проміжний ліквідаційний баланс і 

ліквідаційний баланс, а отже  функції комісії з припинення юридичної особи 

у процедурі ліквідації юридичної особи не завершені. 

На підставі зазначеного та, з метою завершення процедури ліквідації 

юридичної особи, управлінням майном обласної комунальної власності 

виконавчого апарату обласної ради підготовлено проект рішення ,,Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 21.06.2013 № 23-15/VІ ,,Про 

Редакцію Черкаської обласної соціально-економічної газети ,,Нова доба“. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток 37). 

 
ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати    запропоновані зміни до 

складу комісії з припинення юридичної особи – Редакції Черкаської обласної 

соціально-економічної газети ,,Нова доба“, проект рішення, рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам 

підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/19 додається до протоколу (додаток 38). 
 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 



20. СЛУХАЛИ: 

       Дудник Н.Д., яка повідомила, що постановою Кабінету Міністрів України 

від 04.02.2016 № 102 внесено зміни до постанови Кабінету Міністрів України 

від 4 квітня 2001 р. № 332 ,,Про граничні суми витрат на придбання 

автомобілів, меблів, іншого обладнання та устаткування, мобільних 

телефонів, комп’ютерів державними органами, а також установами та 

організаціями, які утримуються за рахунок державного і місцевих бюджетів“.  

       Відповідно до п. 2 зазначеної постанови рекомендовано органам 

місцевого самоврядування з урахуванням затверджених постановою Кабінету 

Міністрів України від 4 квітня 2001 р. № 332 граничних сум витрат 

затвердити протягом місяця граничні суми витрат на придбання автомобілів, 

меблів, іншого обладнання та устаткування, мобільних телефонів, 

комп’ютерів органами, а також установами та організаціями, які 

утримуються за рахунок місцевих бюджетів. 

       З метою забезпечення економного витрачання коштів обласного 

бюджету, встановленням єдиних підходів для планування і здійснення витрат 

на придбання автомобілів, меблів, іншого обладнання та устаткування, 

мобільних телефонів, комп’ютерів та з урахуванням особливостей діяльності 

суб'єктів господарювання, засновником яких є Черкаська обласна рада, 

управлінням майном обласної комунальної власності здійснено підготовку 

проекту рішення обласної ради ,,Про затвердення граничних сум витрат, що 

здійснюються за рахунок коштів обласного бюджету“. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток  39). 

 
ВИСТУПИЛИ: Кравцова Н.О., Тарасенко В.П. 

 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/20  додається до протоколу (додаток 40). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

21. СЛУХАЛИ: 

 Дудник Н.Д., яка повідомила, що проект рішення обласної ради ,,Про 

зміну найменування МИХАЙЛІВСЬКОЇ СПЕЦІАЛЬНОЇ 

ЗАГАЛЬНООСВІТНЬОЇ ШКОЛИ-ІНТЕРНАТУ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ та затвердження Статуту“ підготовлено за ініціативи Управління 

освіти і науки Черкаської обласної державної адміністрації, відповідно до 

Закону України ,,Про загальну середню освіту“, постанови Кабінету 

Міністрів України від 05.04.1994 № 228 „Про порядок створення, 

реорганізації і ліквідації навчально-виховних закладів“ із змінами, з метою 



удосконалення мережі навчальних закладів для дітей, які потребують 

особливої уваги з боку держави, враховуючи аналіз контингенту учнів 

інтернатних закладів області. 

Михайлівська спеціальна загальноосвітня школа-інтернат Черкаської 

обласної ради забезпечує права дітей, які потребують фізичного та 

розумового розвитку, на здобуття певного освітнього рівня середньої освіти 

шляхом спеціально організованого навчально-виховного процесу в комплексі 

з корекційно-розвитковою роботою та медичною реабілітацією. 

Навчальний заклад розраховано на 120 вихованців, на даний час у 

ньому перебуває 80 дітей.  

Навчально-методичне забезпечення школи-інтернату відповідає 

зазначеній категорії дітей. 

Будівлі школи та спального корпусу, класні і корекційні кабінети, 

ігрове середовище пристосовано до потреб усіх учнів. 

Проектом рішення передбачається розширити діяльність 

Михайлівської спеціальної загальноосвітньої школи-інтернату Черкаської 

обласної ради з метою успішної соціалізації та поглибленої професійної 

реабілітації старшокласників, які за станом здоров'я можуть оволодіти 

професією певного кваліфікаційного рівня, враховуючи наявність відповідної 

навчально-матеріальної бази, яка дозволяє відкрити 10-й клас. Трудове 

навчання вихованців здійснюється у навчальних майстернях з відповідним 

обладнанням та устаткуванням за напрямками: швейна справа, столярна 

справа, сільськогосподарська праця. Для проведення уроків заклад має 

теплицю, оранжерею та дослідні ділянки. 

Крім того, проектом рішення передбачено привести найменування 

комунального закладу у відповідність до норм чинного законодавства 

України. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток  41). 

 
ВИСТУПИЛИ: Кравцова Н.О., Воронов С.П. 

 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення,  

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/21  додається до протоколу (додаток 42). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

22. СЛУХАЛИ:  

Мушієка М.Г., який повідомив, що проект рішення обласної ради ,,Про 

передачу Черкаського обласного комунального підприємства ,,Фармація“ 

підготовлено депутатською фракцією політичної партії Всеукраїнське 

об’єднання ,,Батьківщина“ обасної ради з метою забезпечення ефективного 



функціонування Черкаського обласного комунального підприємства 

,,Фармація“, збереження мережі об’єктів  з реалізації лікарських засобів, 

формування сприятливої для населення цінової політики на ліки.  

Михайло Григорович зазначив, що комунальне підприємство працює 

неефективно, керівництво області не в змозі навести порядок, тому 

пропонується передати аптеки у комунальну власність міста Черкаси. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 43). 

 

ВИСТУПИЛИ: Ніколенко В.М., Тарасенко В.П., Воронов С.П.,                 

Кравцова Н.О. 

 

Воронов С.П., який висловив свое переконання в тому, що комунальне 

підприємство повинно перебувати в обласній комунальній власності та 

запропонував виключити із проекту рішення пункти 2 і 3, а підтримати пункт 

1 щодо скасування раніше прийнятого рішення обласної ради  № 43-10/VІ 

,,Про наміри передати в оренду цілісний майновий комплекс Черкаського 

обласного комунального підприємства ,,Фармація“. 

 

 Тарасенко В.П., який зазначив, що за підсумками роботи у І кварталі 

2016 року всі фармацевтичні заклади обласної комунальної власності 

прибуткові. Вдалося стабілізувати роботу і обласного комунального 

підприємства ,,Фармація“. Проведено аналіз всіх економічних показників. За 

результатами роботи у І кварталі поточного року підприємство отримало 

більше мільйону прибутку. 

  

Ніколенко В.М, яка поінформував членів комісії про   

впровадження заходів, спрямованих на поліпшення фінансового стану 

обласного комунального підприємства ,,Фармація“. 

 Валентина Максимівна зазначила, що на підприємстві є плановий 

графік погашення заборгованості. За чотири місяці роботи підприємства 

дохід збільшився на 25%, виконуються статутні зобов’язання – дефіциту 

товару немає, товарні залишки збалансовані та на рівні реалізації. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/22  додається до протоколу (додаток 44). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

23. СЛУХАЛИ:  

 Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії із проектом рішення 

обласної ради „Про внесення доповнень до Порядку проведення конкурсу на 

право оренди майна обласної комунальної власності, затвердженого 

рішенням обласної ради від 06.09.2011 №7-2/VI“.  



Наталія Дмитрівна зазначила, що основною метою прийняття проекту 

рішення є приведення регуляторних актів у відповідність до чинного 

законодавства України. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 45). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення та   

доручити управлінню майном обласної комунальної власності опублікувати 

його в газеті ,,Черкаський край“ та оприлюднити на офіційноїму веб-сайті 

обласної ради з метою отримання зауважень і пропозицій. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/23  додається до протоколу (додаток 46). 

   

„За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

24. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила, що проект рішення ,,Про внесення змін 

до Методики розрахунку орендної плати за оренду майна обласної 

комунальної власності та пропорції її розподілу, затвердженої рішенням 

обласної ради від 06.04.2012 № 14-5/VI“ підготовлено управлінням майном 

обласної комунальної власності з метою приведення регуляторних актів у 

відповідність до чинного законодавства України.  

Зокрема в статті 19 Закону України ,,Про оренду державного та 

комунального майна“ наголошено, що методика розрахунку орендної плати 

та пропорції її розподілу визначаються органами місцевого самоврядування 

(для об'єктів, що перебувають у комунальній власності) на тих самих 

методологічних засадах, як і для об'єктів, що перебувають у державній 

власності. 

Зміни пропонується внести у зв’язку із змінами внесеними до 

постанови Кабінету Міністрів України від 04.10.1995 № 786 ,,Про Методику 

розрахунку орендної плати за державне майно та пропорції її розподілу“.  

Текст проекту рішення  додається до протоколу (додаток  47). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення та   

доручити управлінню майном обласної комунальної власності опублікувати 

його в газеті ,,Черкаський край“ та оприлюднити на офіційноїму веб-сайті 

обласної ради з метою отримання зауважень і пропозицій. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/24  додається до протоколу (додаток 48). 

   

„За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 



25. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., як азазначила, що проект рішення ,,Про затвердження 

Типових договорів оренди майна, що належить до обласної комунальної 

власності“ підготовлено управлінням майном обласної комунальної 

власності з метою приведення регуляторних актів у відповідність до чинного 

законодавства України. Типові договори оренди майна, що належить до 

обласної комунальної власності затверджені рішенням обласної ради від 

10.11.2006 №5-1/У із змінами внесеними рішенням обласної ради від 

15.11.2007 № 13-21/V ,,Про викладення додатку №3 до рішення обласної 

ради від 10.11.2006 №5-1/V у новій редакції“. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  49). 

 
ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення та   

доручити управлінню майном обласної комунальної власності опублікувати 

його в газеті ,,Черкаський край“ та оприлюднити на офіційноїму веб-сайті 

обласної ради з метою отримання зауважень і пропозицій. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/25  додається до протоколу (додаток 50). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

26. СЛУХАЛИ:  

Дудник Н.Д., яка зазаначила, що рішенням  обласної ради від 

19.02.2016 № 3-29/VII ,,Про оренду комунального майна бюджетними 

установами“ надано дозвіл комунальному підприємству ,,Управління по 

експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності“ на 

передачу в оренду Департаменту регіонального розвитку обласної державної 

адміністрації приміщень.  

Враховую, що Департаменту регіонального розвитку обласної 

державної адміністрації надано в оренду додаткові приміщення, виникла 

необхідність внести відповідні зміни до раніше прийнятого рішення в частині 

уточнення площ приміщень. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до 

протоколу (додаток  51). 
 

ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О. яка запропонувала підтримати проект рішення,  

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/26  додається до протоколу (додаток 52). 
   

„За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 



27. СЛУХАЛИ: 

Березаня Я.Г, повідомив, що відповідно до статті 19 Закону України 

,,Про засади державної регіональної політики» з метою ефективної реалізації 

державної регіональної політики, обласні ради та державні адміністрації 

можуть засновувати агенції регіонального розвитку. 

Обласною державною адміністрацією планується заснування „Агенції  

регіонального розвитку Черкаської області“. 

 Доповідач зазначив, що на сьогоднішній день в області функціонує 

комунальне підприємство ,,Агентство розвитку Черкащини Черкаської 

обласної ради“. Законом передбачено, що Агенція регіонального розвитку не 

може бути бюджетною установою та є неприбутковою,  тому пропонується 

розглянути можливість ліквідації комунального підприємства. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Тарасенко В.П., який відзначив низьку ефетивність роботи діючого 

комунального підприємства, яке не працює на прибуток, а лише накопичує 

борги.   

Валентин Петрович поцікавився перевагами Агенції, що планується 

заснувати. 

 

Карманніка Р.В., який зазначив Аганція буде діяти в інтересах третіх 

осіб, а обласна рада буде одним із її засновників.  

  

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 3/27  додається до протоколу (додаток 53). 

 

  „За“ - 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                             Н. Кравцова 

 

 

Секретар постійної кмісії                                                            С. Воронов 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                     № 3/1 

 

 

Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 29.12.2015    № 2-3/VII „Про обласний 

бюджет на 2016 рік“ 

 

Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради  „Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015    

№ 2-3/VII „Про обласний бюджет на 2016 рік“,  внесений   обласною 

державною адміністрацією. 

          Заслухавши інформацію директора Департаменту фінансів 

облдержадміністрації Кравченко Н.М., розглянувши проект рішення обласної 

ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

  1. Підтримати проект рішення обласної ради „Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 29.12.2015  № 2-3/VII „Про обласний бюджет на 

2016 рік“. 

        2. Рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                     № 3/2 

 

 

Про Про звіт за 2015 рік із проведення 

моніторингу виконання Плану реалізації 

Стратегії розвитку Черкаської області на 

період 2015 – 2017 роки 

 

Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради  „Про звіт за 2015 рік із проведення моніторингу виконання 

Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2015 – 2017 

роки “,  внесений   обласною державною адміністрацією. 

         Заслухавши інформацію  директора Департаменту регіонального 

розвитку  облдержадміністрації Карманніка Р.В, розглянувши проект 

рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

  1. Підтримати проект рішення обласної ради „Про звіт за 2015 рік із 

проведення моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку 

Черкаської області на період 2015 – 2017 роки “. 

        2. Рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                    № 3/3 

 

 

Про виконання рішення обласної ради  

від 22.03.2013 № 21-4/VI „Про програму 

розвитку малого і середнього 

підприємництва в Черкаській області  

на 2013-2014 роки“ 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула інформацію про  

виконання рішення обласної ради від  22.03.2013 № 21-4/VI „Про програму 

розвитку малого і середнього підприємництва в Черкаській області на 2013-

2014 роки“, підготовлену Департаментом регіонального розвитку  обласної 

державної адміністрації.  

          Заслухавши інформацію  директора Департаменту регіонального 

розвитку  облдержадміністрації Карманніка Р.В. постійна комісія  вирішила: 

 

          1. Інформацію про виконання програми розвитку малого і середнього 

підприємництва в Черкаській області на 2013-2014 роки, затвердженої 

рішенням обласної ради від 22.03.2013 № 21-4/VI,  взяти до відома. 

 

        2. Погодити зняття з контролю рішення  обласної ради від  22.03.2013       

№ 21-4/VI „Про програму розвитку малого і середнього підприємництва в 

Черкаській області на 2013-2014 роки“  у зв’язку із закінченням терміну його 

дії. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 
 



 

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                № 3/4 

 

 

Про продовження терміну дії  

контракту з ЦИГАНКОВИМ В.А. 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради „Про продовження терміну дії контракту з ЦИГАНКОВИМ 

В.А.“.  

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати подання Управління цивільного захисту Черкаської 

обласної державної адміністрації щодо продовження трудових відносин з 

Циганковим Володимиром Анатолійовичем строком на  3 роки на посаді 

начальника Комунальної водолазно-рятувальної служби Черкаської обласної 

ради та проект рішення обласної ради. 

2. Рекомендувати розглянути питання „Про продовження терміну дії 

контракту з  ЦИГАНКОВИМ В.А.“ на сесії обласної ради. 

3.  Пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 

 

 

 

 



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                          № 3/5 

 

 

Про списання майна комунальної  

власності   

 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради „Про списання майна комунальної власності“ .  

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 
 

1. Погодити внесення до проекту рішення Черкаської обласної 

ради „Про списання майна комунальної власності“ наступних змін: 

у підпункті 6 пункту 1 проекту рішення виключити абзаци 2, 3, 6, 7, 8, 

9, а саме:  

„дефібрилятора ДИС-04, 1988 року випуску, iнвентарний номер 

10470013, заводський номер 03441, первiсною вартiстю 3552,00 грн., 

залишковою (балансовою) вартiстю 0 грн.; 

дефібрилятора ДИС-04, 1988 року випуску, iнвентарний номер 

10470015, заводський номер 03407, первiсною вартiстю 3552,00 грн., 

залишковою (балансовою) вартiстю 0 грн.; 

електрокардіографа УКОМ – 1, 2001 року випуску, iнвентарний 

номер 10470221, заводський номер 0055, первiсною вартiстю 4000,00 грн., 

залишковою (балансовою) вартiстю 0 грн.; 

електрокардіографа Heart Mirror, 2004 року випуску, iнвентарний 

номер 10470260, заводський номер J10-201, первiсною вартiстю 3632,00 грн., 

залишковою (балансовою) вартiстю 0 грн.; 

дефібрилятора First Save AED G3, 2003 року випуску, iнвентарний 

номер 10400384, заводський номер 344406, первiсною вартiстю 5666,00 грн., 

залишковою (балансовою) вартiстю 0 грн.; 



електрокардіографа Emancic-SE-1, 2010 року випуску, iнвентарний 

номер 10490499, заводський номер 1285-A, первiсною вартiстю 7730,00 грн., 

залишковою (балансовою) вартiстю 0 грн.; “ 

2. Рекомендувати розглянути питання „Про списання майна 

комунальної власності“ на сесії обласної ради. 

3. Пропонувати депутатам підтримати проект рішення із 

запропонованими постійною комісією змінами. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 
 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                 № 3/6 

 

 

Про оренду майна комунального 

підприємства „Аеропорт – Черкаси“ 

 

 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради „Про оренду майна комунального підприємства „Аеропорт – 

Черкаси“.  

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

          1. Підтримати звернення комунального підприємства „Аеропорт – 

Черкаси“  щодо надання дозволу на передачу в оренду будівлі авіаційно-

технічної бази та проект рішення обласної ради. 

2. Рекомендувати розглянути питання „Про оренду майна 

комунального підприємства „Аеропорт – Черкаси“ на сесії обласної ради. 

3.  Пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 
 

 

 
 

 

 



 

 

 
 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                  № 3/7 

 

 

Про надання дозволу на реалізацію об'єктів 

спільної власності територіальних громад  

сіл, селищ, міст області 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради „Про надання дозволу на реалізацію об'єктів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст області“.  

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати проект рішення обласної ради „Про надання дозволу на 

реалізацію об'єктів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

області“ та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

2. Пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 

 

 

 

 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                  № 3/8 

 

 

Про реформування друкованого засобу  

масової інформації – газети „Черкаський край" 

та РЕДАКЦІЇ ГАЗЕТИ „ЧЕРКАСЬКИЙ  

КРАЙ", засновником яких є Черкаська  

обласна рада 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, підприємництва 

та регуляторної політики розглянула проект рішення обласної ради „Про 

реформування друкованого засобу масової інформації – газети „Черкаський 

край“ та РЕДАКЦІЇ ГАЗЕТИ „ЧЕРКАСЬКИЙ КРАЙ“, засновником яких є 

Черкаська обласна рада“.  

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати проект рішення обласної ради „Про реформування 

друкованого засобу масової інформації – газети „Черкаський край“ та 

РЕДАКЦІЇ ГАЗЕТИ „ЧЕРКАСЬКИЙ КРАЙ“, засновником яких є Черкаська 

обласна рада“ та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

2. Пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 

 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                № 3/9 

 

 

Про передачу майна комунальної  

власності 

 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради „Про передачу майна комунальної власності“.  

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Погодити внесення до проекту рішення  обласної „Про передачу 

майна комунальної власності“ наступні зміни та доповнення, а саме:  

 

1. Доповнити преамбулу проекту рішення, після слів „Департаменту                        

капітального будівництва Черкаської обласної державної адміністрації                      

від 09.03.2016 № 127/02-40“ перед словами: „обласна рада  в и р і ш и л а:“ 

текстом наступного змісту:  

„Черкаського обласного центру перепідготовки та підвищення 

кваліфікації працівників органів державної влади, органів місцевого 

самоврядування, державних підприємств, установ і організацій,“. 
 

2. Пункт 1 проекту рішення викласти у наступній редакції: 
         

 „1. Передати: 

 1.1. з балансу Департаменту капітального будівництва Черкаської 

обласної державної адміністрації до власності територіальної громади                      

м. Умань Черкаської області на баланс Уманського комунального 

підприємства „Комунальник“  вартість виконаних робіт об’єкта „Капітальний 



ремонт дороги по вул. Київській в м. Умань, Черкаської області (І черга) “ на 

загальну суму 4668076,60 грн. (чотири мільйони шістсот шістдесят вісім 

тисяч сімдесят шість грн. 60 коп.); 

1.2 з балансу обласного комунального підприємства „Оперативна 

поліграфія“ на баланс Черкаського обласного центру перепідготовки та 

підвищення кваліфікації працівників органів державної влади, органів 

місцевого самоврядування, державних підприємств, установ і організацій 

нежитлові приміщення адміністративної будівлі, розташованої за адресою:             

м. Черкаси, вул. Дашковича / вул. Б. Вишневецького, буд. № 2/17, загальною 

первісною вартістю 37556,00 грн.  (тридцять сім тисяч п’ятсот п’ятдесят             

шість грн. 00 коп.), загальною залишковою вартістю 15337,84 грн.  

(п’ятнадцять тисяч триста тридцять сім грн. 84 коп.),  згідно з переліком що 

додається.“ 

 

 3. Доповнити проект рішення обласної ради „Про передачу майна 

комунальної власності„ додатком, а саме: 

 

   "Додаток 

  до рішення обласної ради 

від__________ №________ 

 

 

Перелік 

нежитлових приміщень адміністративної будівлі, розташованої за адресою:  

м. Черкаси, вул. Дашковича / вул. Б. Вишневецького, буд. № 2/1, що 

передаються з балансу обласного комунального підприємства „Оперативна 

поліграфія„ на баланс Черкаського обласного центру перепідготовки та 

підвищення кваліфікації працівників органів державної влади, органів 

місцевого самоврядування, державних підприємств, установ і організацій 

 

№ 

п/п 
Найменування об’єкту 

Первісна 

вартість, 

грн. 

Залишкова 

вартість, 

грн. 

1 

Нежитлове приміщення  

№ 36  І поверху адмінбудівлі літ. А-4 

(кімн. № 109) 

6063,41 2475,12 

2 

Нежитлові приміщення № 26, № 27 

підвалу адмінбудівлі літ. А-4  

(цех для друку) 

21845,38 8922,48 

3 

Нежитловеприміщення № 10   

підвалу адмінбудівлі літ. А-4  

(склад) 

9647,21 3940,24 

 Разом 37556,00 15337,84 

 



2. Рекомендувати розглянути питання „Про передачу майна 

комунальної власності“ на сесії обласної ради. 

3. Пропонувати депутатам підтримати проект рішення із 

запропонованими постійною комісією змінами та доповненнями . 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                               № 3/10 

 

 

Про ліквідацію ОБЛАСНОГО 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

„ОПЕРАТИВНА ПОЛІГРАФІЯ“ 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради „Про ліквідацію ОБЛАСНОГО КОМУНАЛЬНОГО 

ПІДПРИЄМСТВА „ОПЕРАТИВНА ПОЛІГРАФІЯ“.  

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати проект рішення обласної ради „Про ліквідацію 

ОБЛАСНОГО КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА „ОПЕРАТИВНА 

ПОЛІГРАФІЯ“ та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

2. Пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 

 

 

 

 

 

 

 



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                  № 3/11 

 

 

Про прийняття до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст 

області комунального майна 

 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради „Про прийняття до спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст області комунального майна“. 

 

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати проект рішення обласної ради „Про прийняття до 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст області 

комунального майна“ та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної 

ради. 

 

2. Пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 
 

 

 



 

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                   № 3/12 

 

 

Про припинення діяльності 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

„МАНЬКІВСЬКЕ ПОЛІГРАФІЧНЕ 

ПІДПРИЄМСТВО“ ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ“ 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради „Про припинення діяльності КОМУНАЛЬНОГО 

ПІДПРИЄМСТВА „МАНЬКІВСЬКЕ ПОЛІГРАФІЧНЕ ПІДПРИЄМСТВО“ 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ“.  

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати запропоновані зміни до складу комісії з ліквідації 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА „МАНЬКІВСЬКЕ ПОЛІГРАФІЧНЕ 

ПІДПРИЄМСТВО“ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ та проект рішення 

обласної ради. 

2. Рекомендувати розглянути питання „Про припинення діяльності 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА „МАНЬКІВСЬКЕ ПОЛІГРАФІЧНЕ 

ПІДПРИЄМСТВО“ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ“ на сесії обласної ради. 

3.  Пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 
 



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                               № 3/13 

 

 

Про внесення змін до рішення обласної ради  

від 22.03.2013  № 21-21/VI „Про прийняття до 

спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст області цілісних майнових 

комплексів Уманської, Смілянської станцій 

швидкої медичної допомоги та майна 

структурних підрозділів швидкої медичної 

допомоги центральних районних лікарень„ 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради  „Про внесення змін до рішення обласної ради від 22.03.2013   

№ 21-21/VI „Про прийняття до спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст області цілісних майнових комплексів Уманської, Смілянської 

станцій швидкої медичної допомоги та майна структурних підрозділів 

швидкої медичної допомоги центральних районних лікарень“.  

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати проект рішення обласної ради „Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 22.03.2013   № 21-21/VI „Про прийняття до 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст області цілісних 

майнових комплексів Уманської, Смілянської станцій швидкої медичної 

допомоги та майна структурних підрозділів швидкої медичної допомоги 

центральних районних лікарень“ та рекомендувати розглянути питання на 

сесії обласної ради. 

2. Пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 
 



 

 

 
 

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                          № 3/14 

 

 

Про оренду комунального майна 

бюджетними установами 

 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради „Про оренду комунального майна бюджетними установами“.  

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати звернення комунальних підприємств „Звенигородське 

видавничо-поліграфічне підприємство“ Черкаської обласної ради  і  

„Управління по експлуатації  Будинку рад і об’єктів обласної комунальної 

власності“ щодо передачі в оренду приміщень бюджетним установам та 

проект рішення обласної ради. 

2. Рекомендувати розглянути питання „Про оренду комунального 

майна бюджетними установами“ на сесії обласної ради. 

3.  Пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 
 

 

 
 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                          № 3/15 

 

 

Про оренду майна комунального 

підприємства „Управління по експлуатації 

Будинку рад і об’єктів обласної комунальної 

власності“ 

 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради „Про оренду майна комунального підприємства „Управління 

по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності“.  

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати звернення комунального підприємства „Управління по 

експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності“ щодо  

передачі в оренду  приміщень в адміністративній будівлі за адресою:                 

м. Черкаси, вул. Хрещатик, 193 та  проект  рішення обласної ради. 

2. Рекомендувати розглянути питання „Про оренду майна 

комунального підприємства „Управління по експлуатації Будинку рад і 

об’єктів обласної комунальної власності“ на сесії обласної ради. 

3.  Пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 

 



 

 
ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                  № 3/16 

 

 

Про оренду майна Черкаського обласного 

інституту післядипломної освіти 

педагогічних працівників Черкаської 

обласної ради 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради „Про оренду майна Черкаського обласного інституту 

післядипломної освіти педагогічних працівників Черкаської обласної ради“. 

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати звернення Черкаського обласного інституту 

післядипломної освіти педагогічних працівників Черкаської обласної ради 

щодо передачі в оренду будівлі гуртожитку готельного типу „Мрія“ для 

організації оздоровлення дітей працівників освіти в літній період та проект 

рішення обласної ради. 

2. Рекомендувати розглянути питання „Про оренду майна Черкаського 

обласного інституту післядипломної освіти педагогічних працівників 

Черкаської обласної ради“ на сесії обласної ради. 

3.  Пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 
 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                             № 3/17 

 

 

Про часткове звільнення від сплати 

надходжень від орендної плати 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради „Про часткове звільнення від сплати надходжень від орендної 

плати“.  

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати звернення Черкаського обласного комунального 

підприємства „Фармація“ щодо звільнення на 2016 рік від сплати 50 відсотків 

надходжень від орендної плати до загального фонду обласного бюджету та 

дозволу використовувати ці кошти на погашення кредиторської 

заборгованості перед ПАТ „Банк „Київська Русь“ та проект рішення обласної 

ради. 

2. Рекомендувати розглянути питання „Про часткове звільнення від 

сплати надходжень від орендної плати“ на сесії обласної ради. 

3.  Пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 
 

 

 

 

 



 

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                               № 3/18 

 

 

Про погодження доповнення до плану 

санації комунального підприємства 

„Облпаливо“ Черкаської обласної ради 

 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради „Про погодження доповнення до плану санації комунального 

підприємства „Облпаливо“ Черкаської обласної ради“. 

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати запропоновані доповнення до плану санації 

комунального підприємства „Облпаливо„ Черкаської обласної ради та проект 

рішення обласної ради. 

2. Рекомендувати розглянути питання „Про погодження доповнення до 

плану санації комунального підприємства „Облпаливо“ Черкаської обласної 

ради“ на сесії обласної ради. 

3.  Пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 
 
 

 

 
 



 

 

 

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                 № 3/19 

 

 

Про внесення змін до рішення обласної  

ради від 21.06.2013 № 23-15/VІ „Про 

Редакцію Черкаської обласної соціально-

економічної газети „Нова доба“ 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради „Про внесення змін до рішення обласної ради від 21.06.2013 № 

23-15/VІ „Про Редакцію Черкаської обласної соціально-економічної газети 

„Нова доба“. 

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати    запропоновані зміни до складу комісії з припинення 

юридичної особи – Редакції Черкаської обласної соціально-економічної 

газети „Нова доба„ та проект рішення обласної ради. 

2. Рекомендувати розглянути питання „Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 21.06.2013 № 23-15/VІ „Про Редакцію Черкаської обласної 

соціально-економічної газети „Нова доба“ на сесії обласної ради. 

3.  Пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                 № 3/20 

 

 

Про затвердення граничних сум витрат, що 

здійснюються за рахунок коштів обласного 

бюджету 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради „Про затвердення граничних сум витрат, що здійснюються за 

рахунок коштів обласного бюджету “. 

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати проект рішення обласної ради „Про затвердення 

граничних сум витрат, що здійснюються за рахунок коштів обласного 

бюджету“ та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

2. Пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 

 

 

 

 

 

 

 



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                 № 3/21 

 

 

Про зміну найменування 

МИХАЙЛІВСЬКОЇ СПЕЦІАЛЬНОЇ 

ЗАГАЛЬНООСВІТНЬОЇ ШКОЛИ-

ІНТЕРНАТУ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ та затвердження Статуту 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради „Про зміну найменування МИХАЙЛІВСЬКОЇ СПЕЦІАЛЬНОЇ 

ЗАГАЛЬНООСВІТНЬОЇ ШКОЛИ-ІНТЕРНАТУ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ та затвердження Статуту“. 

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати проект рішення обласної ради „Про зміну найменування 

МИХАЙЛІВСЬКОЇ СПЕЦІАЛЬНОЇ ЗАГАЛЬНООСВІТНЬОЇ ШКОЛИ-

ІНТЕРНАТУ ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ та затвердження Статуту“ і 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

2. Пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 
 

 

 

 

 

 



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                 № 3/22 

 

 

Про передачу Черкаського обласного 

комунального підприємства „Фармація“ 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради „Про передачу Черкаського обласного комунального 

підприємства „Фармація“, внесеного депутатською фракцією політичної 

партії Всеукраїнське об’єднання „Батьківщина“ .  

          Розглянувши проект рішення, заслухавши депутатів обласної ради 

Мушієка М.Г. та Воронова С.П.,  постійна комісія  вирішила: 

 

Пропонувати виключити із проекту рішення обласної ради „Про 

передачу Черкаського обласного комунального підприємства „Фармація“, 

внесеного депутатською фракцією політичної партії Всеукраїнське 

об’єднання „Батьківщина“,  пункти 2, 3 та рекомендувати розглянути  

питання на сесії обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                № 3/23 

 

 

 

Про внесення доповнень до Порядку 

проведення конкурсу на право оренди 

майна обласної комунальної власності, 

затвердженого рішенням обласної ради від 

06.09.2011 №7-2/VI 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення „Про 

внесення доповнень до Порядку проведення конкурсу на право оренди майна 

обласної комунальної власності, затвердженого рішенням обласної ради від 

06.09.2011 №7-2/VI“.  

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати проект рішення обласної ради „ Про внесення доповнень 

до Порядку проведення конкурсу на право оренди майна обласної 

комунальної власності, затвердженого рішенням обласної ради від 06.09.2011 

№7-2/VI“. 

 

2. Доручити управлінню майном обласної комунальної власності 

виконавчого апарату обласної ради опублікувати проект рішення  в газеті 

,,Черкаський край“ та оприлюднити на офіційноїму веб-сайті обласної ради з 

метою отримання зауважень і пропозицій. 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                № 3/24 

 

 

Про внесення змін до Методики 

розрахунку орендної плати за оренду 

майна обласної комунальної власності та 

пропорції її розподілу, затвердженої 

рішенням обласної ради від 06.04.2012 

№14-5/VI 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення „ Про 

внесення змін до Методики розрахунку орендної плати за оренду майна 

обласної комунальної власності та пропорції її розподілу, затвердженої 

рішенням обласної ради від 06.04.2012 №14-5/VI“.  

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д. 

постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати проект рішення обласної ради „Про внесення змін до 

Методики розрахунку орендної плати за оренду майна обласної комунальної 

власності та пропорції її розподілу, затвердженої рішенням обласної ради від 

06.04.2012 №14-5/VI “. 

 

2. Доручити управлінню майном обласної комунальної власності 

виконавчого апарату обласної ради опублікувати проект рішення  в газеті 

,,Черкаський край“ та оприлюднити на офіційноїму веб-сайті обласної ради з 

метою отримання зауважень і пропозицій. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                № 3/25 

 

 

 

Про затвердження типових договорів 

оренди майна, що належить до обласної 

комунальної власності 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення „Про 

затвердження типових договорів оренди майна, що належить до обласної 

комунальної власності“.  

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д. 

постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати проект рішення обласної ради „Про затвердження 

типових договорів оренди майна, що належить до обласної комунальної 

власності“. 

 

2. Доручити управлінню майном обласної комунальної власності 

виконавчого апарату обласної ради опублікувати проект рішення  в газеті 

,,Черкаський край“ та оприлюднити на офіційноїму веб-сайті обласної ради з 

метою отримання зауважень і пропозицій. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 

 

 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                 № 3/26 

 

 

Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 19.02.2016 № 3-29/VII 

"Про оренду комунального майна  

бюджетними установами"  

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула проект рішення 

обласної ради „Про внесення змін до рішення обласної ради від 19.02.2016  

№ 3-29/VII "Про оренду комунального майна бюджетними установами“.  

          Заслухавши інформацію завідувача сектору обліку та використання 

майна управління майном обласної комунальної власності Дудник Н. Д., 

розглянувши проект рішення обласної ради,  постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати пропозиції щодо внесення змін до рішення обласної ради 

від 19.02.2016  № 3-29/VII „Про оренду комунального майна бюджетними 

установами“  в частині надання в оренду приміщень Департаменту 

регіонального розвитку Черкаської обласної державної адміністрації та 

проект рішення обласної ради. 

2. Рекомендувати розглянути питання Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-29/VII „Про оренду комунального майна  

бюджетними установами“ на сесії обласної ради. 

 

3. Пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

комунальної власності, підприємництва та  

регуляторної політики  

 

 

24.05.2016                                                   м.Черкаси                                № 3/27 

 

 

 

Про комунальне підприємство  

„Агентство розвитку Черкащини“ 

 

 

 Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики розглянула питання „Про 

припинення діяльності комунального підприємства „Агентство розвитку 

Черкащини“.  

          Заслухавши заступника голови обласної державної адміністрації 

директора Департаменту регіонального розвитку Черкаської обласної 

державної адміністрації департаменту  постійна комісія  вирішила: 

 

підтримати пропозиції обласної державної адміністрації щодо 

ліквідації комунального підприємства „Агентство розвитку Черкащини“. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            Н. Кравцова 

 

 

 

 

 

 

 


